
Verzoek agendering 
 

De Procedurecommissie toetst agendastukken aan het toetsingskader. Die is op de pagina van de 
Procedurecommissie te vinden. Hier zijn ook de afspraken te vinden over agenderingsverzoeken. 

Provincie Flevoland | Procedurecommissie 

Agenderingsverzoek 

Op verzoek van  Sterk Lokaal Flevoland / 50PLUS  
 

Vergadering  

 

RND 

Op welke termijn dient 
agendering plaats te 
vinden? 

Binnen een maand 

Agendaonderwerp Mededeling m.b.t. Subsidie Staatbosbeheer kosten beleidskader 
OVP 2024-2027 
   

Hoeveel tijd is nodig voor 
de bespreking? 

60 minuten 

Aanwezigheid 
portefeuillehouder 
gewenst?  

Ja 

Aanwezigheid externen 

 

Nee 

Doel van de agendering 

Aanleiding:  

 

Ingekomen stuk 3162465 d.d. 2 oktober 2023 

 

Is een complete 
Beeldvorming, 
Oordeelsvorming en 
Besluitvorming gewenst? 

Nee, een gecombineerde beeld- en oordeelsvormende 
bespreking van het onderwerp waarbij de fracties en het college 
hun standpunt aangeven is voldoende. Er komt eventueel een 
vervolg met een motie. 

Hoe ziet het einddoel er 
uit? (bijvoorbeeld een 
geïnformeerde staten, een 
initiatiefvoorstel, motie, 
verantwoordingsdebat etc.) 

Een geïnformeerde staten. 

Inhoud 

Toelichting op het 
onderwerp: 

De indieners hebben sterke twijfels over het nut en de noodzaak 
van de subsidie. Er leven bij ons vele vragen: Die hele moeras 
reset heeft ons altijd verbaasd. In 2019 leidde het droogleggen 
van het oostelijke of westelijke gedeelte tot het opdrogen van 
minimaal 60.000 vissen. Daarnaast met het droogleggen leg je al 

https://stateninformatie.flevoland.nl/Procedurecommissie/procedurecommissie


een bestaand Biotoop plat. Alles wat leeft en beweegt in dat 
moeras verdwijnt doordat het waterpeil zakt met bijna 1 meter 
met alle gevolgen van dien. En dit allemaal om 5 a 600 ha nieuw 
riet te realiseren? 

Je vraagt je af of dat niet anders kon? Ooit is dit riet ingezaaid 
kon dat nu niet opnieuw ? Andere gebieden wordt riet weg 
gesneden of verbrand. Waarom waren dat geen opties voor 
Staatsbosbeheer? 

M.b.t. het vernatten 

De vissluis die is aangelegd blijft voor mij een bijzondere. Vissen 
moeten vanuit de Lage Vaart stroomopwaarts zwemmen en 
stuwen overbruggen en hoogte overbruggen. 

Van zalm in echte natuur weten we dat maar of de stekelbaars 
dat doet? 

Wij hebben hier er twijfels bij. Daardoor is ook het leefgebied 
van de grote grazers weer minder geworden. Kudde 1 (Grote 
Praambult Kudde) heeft fors in moeten leveren  Een groot stuk 
langs de Kitsweg door het gebied vanaf het bezoekers centrum 
Lelystad tot aan deze vissluis (Grote Praambult) is afgezet. Ik 
schat dat er zo maar 2 tot 300 ha minder grond ter beschikking is 

Alle andere werkzaamheden kunnen wij niet zo goed inschatten. 
Ze hebben inderdaad nieuwe poelen gemaakt. Bezoekers kunnen 
er slechts met een eco-kar rit iets van zien. Er zijn ook 
natuurlijke schuil heuvels gemaakt. 

Werkvormen 

Wordt er een presentatie 
gegeven? 

Nee. 

Hoe verloopt de 
bespreking? 

De indieners lichten hun agenderingsverzoek toe. 

Iedere fractie geeft zijn mening over het onderwerp.  

Daarna geeft de gedeputeerde zijn visie. 

Tot slot wordt geïnventariseerd of er een vervolg komt 
(vervolgbespreking of motie). 

Vragen aan de andere 
fracties of vragen aan het 
college of vragen aan derde 
partijen (passend bij doel 
van de agendering) 

Hoe kijkt u aan tegen nut en noodzaak van deze subsidie in 
relatie tot de werkzaamheden? 

 

Bijlagen:  

- Mededeling 3162465 d.d. 2 oktober 2023 
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